

Supervisor wins RM32m jackpot

KUALA LUMPUR: A Malaysian working in Singapore scored the biggest win of his life, taking RM32 million in the Supreme Toto 6/58 jackpot on Sept 14.

The 44-year-old works as a supervisor in a trading company in the city-state, but lives in Johor.

When collecting his winnings, he told STM Lottery Sdn Bhd that "one's chances of winning are higher when one expects nothing".

"I always bet on Toto 4D Jackpot and Supreme Toto 6/58 games just for the sake of playing. I never expected to become a jackpot winner. The winning numbers — 1, 3, 9, 11, 26 and 47 — are numbers that I often bet on.

"My wife and I are thrilled that our dream has come true. However, I will not allow myself to take it easy. I will continue to work in Singapore."

He said he would pay off his housing loan, donate to charitable organisations, buy properties and set up an education fund for his children.

He bought a System 8 ticket that won him RM31,949,992.85 and an additional RM83,856 as a System Play bonus.

擊中多多積寶 越堤族獨贏3200萬

(吉隆坡21日讯)一名在新加坡工作的大马幸运儿在9月14日,击中好运多多六合彩(6/58)积宝奖项,开心抱走总值近3200万令吉的巨额奖金。

这名家住柔佛州,并往返新加坡贸易公司上班的44岁监督主任前来多多博彩总部兑领奖金时说,以

平常心投注号码,往往更

有机会赢大奖。
“我向来投注多多万字积宝和好运多多六合彩(6/58)积宝游戏,当作是闲暇时的消遣。我更未想到有这么一天,让我幸运赢得积宝巨奖。

“我的中奖号码组合——1、3、9、11、26及47

是我的其中1组经常投注的心水号码组合。

“我和妻子都非常高兴,梦想终于成真,获得天降财富!虽然我现在确实可以提早退休,不过我不会就此‘躺平’,依旧会在新加坡工作。”

这名赢家说,他会利用这笔奖金来缴清房贷、捐赠慈善机构、购置房产和充当孩子们的教育经费。

由于他是以系统8玩法投注,因此除了总值3194万9992令吉85仙的积宝奖金,他也额外赢得其他奖项,即总值8万3856令吉的奖金。